
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 19. maj 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 377
I forlængelse af samråd i Beskæftigelsesudvalget den 8. april 2014 om
ProASK bedes ministeren redegøre for, om ProASK bliver taget i brug, og gi-
vet fald hvornår dette forventes at ske?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jørgen Arbo-Bæhr (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jorgen.Arbo-Baehr@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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